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Členovia VV: Peter Birka, Milena Fabšičová, Miloš Štefek - ospravedlnený, Július Maťovčík, 
Tlmočník: Milena Fabšičová    Právny zástupca: Oliver Krist   
Odborný spolupracovník: Veronika Tirpáková - ospravedlnená 

Zapisovateľka: Andrea Štellerová    Kontrolór: Lukáš Dědeček - ospravedlnený 

     

Program: 

 

1. Správa z kontrolnej činnosti HKŠ – doplnený bod  
2. Prerokovanie podkladov na Valné zhromaždenie DVS 

3. Vylúčenie klubu DVS Cyklistický klub Firefly. 
4. Prerokovanie žiadosti p. Petra Frajku. 
5. Dotácie členov DVS. 
6. Návrh na prerokovanie doplatenia mzdy M. Fabšičovej. 
7. Ostatné – podľa návrhov jednotlivých členov VV DVS. 

 

Prítomných členov a najmä čestného člena p. Rastislava Hrdlíka privítal prezident Peter Birka. Záro-
veň ospravedlnil absenciu Veroniky Tirpákovej a Miloša Štefeka. P. Fabšičová predložila návrh na 

doplnenie bodu do programu VV DVS: správa z kontrolnej činnosti HKŠ, ktorý ako navrhla, by bol 
prediskutovaný na úvod zasadnutia.  
 

K bodu č. 1 

− p. Fabšičová informovala o správe od hlavnej kontrolórky športu, p. Dvorščíkovej. Dodala, že 
správa obsahovala výsledky o prevedenej kontrolnej činnosti DVS za rok 2021. Prešla jednot-
livé body kontroly a diskutovala o nich s členmi VV, pričom správu mali všetci členovia VV 

k nahliadnutiu, 

− z kontrolnej správy vyplynula úloha pre členov VV p. Birku a p. Štefeka, aby napísali správu 
z cesty ich účasti na pohrebe deaflympionika Adriána Babiča v roku 2021, 

− prebehlo hlasovanie za úlohu, 

− Hlasovanie:  
Za:  3 hlasy    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

− p. Fabšičová v ďalšom oznámila, že DVS aktívne pracuje na príprave spomínanej správy a po 
odovzdaní všetkých relevantných informácií a dokumentov budeme mať presnejší prehľad o 
tom, aké finančné prostriedky budeme musieť vyčleniť na danú záležitosť. 
 

K bodu č. 2 

− p. Fabšičová predstavila program a jednotlivé body programu VZ 2023, 

− p. Krist informoval o novom volebnom poriadku, ktorý vyplynul zo zmien v stanovách v roku 
2022, 

− p. Hrdlík sa opýtal, na základe čoho sú pridelené hlasy jednotlivým členským organizáciám 

pri voľbách. p. Krist vysvetlil, že pridelenie hlasov a volebný poriadok sú založené na našich 
stanovách, ktoré sú v súlade so zákonom o športe, 

− p. Krist ďalej informoval o novom dodatku vo volebnému poriadku, ktorý umožňuje kandidá-
tom vystúpiť a predstaviť sa na Valnom zhromaždení, taktiež upozornil na dodatočnú požia-
davku vyplývajúcu zo zákona o športe, ktorá vyžaduje, aby kandidáti a ich navrhovatelia boli 
zverejnení najneskôr 3 dni pred konaním Valného zhromaždenia. 
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Ku bodu č.3 

− p. Fabšičová uviedla, že je nevyhnutné vylúčiť cyklistický klub Firefly, pretože po deaflympi-
onikovi Adriánovi Babičovi, ktorý bol členom klubu, už nemá žiadneho ďalšieho nepočujúce-
ho športovca, 

− p. Krist vysvetlil, že podľa Stanov DVS musí mať klub minimálne 2 nepočujúcich športovcov 
a tento klub tieto požiadavky nespĺňa, 

− následne prebehlo hlasovanie za vylúčenie cyklistického klubu Firefly 

Hlasovanie:  
Za:  3 hlasy    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
Ku bodu č. 4 

− p. Birka informoval o e-maily od p. Frajku, ktorý sa týkal nezaplatených členských poplatkov 

klubu ŠKN Hlohovec voči DVS. V e-maily uviedol, že ak ŠKN Hlohovec, ktorého je p. Fraj-
ka členom, nevyrovná túto pohľadávku, p. Frajka uvažuje o možnosti prejsť do iného klubu,  

− p. Fabšičová uviedla, že klub ŠKN Hlohovec si povinnosť platby členského poplatku neplní 
už viac ako jeden rok po sebe, 

− p. Hrdlík navrhol, aby p. Frajka zaplatil dlžnú sumu, čo by mu umožnilo uchádzať sa o podpo-
ru na športové podujatia. V prípade, že by sa mu nepodarilo túto platbu uskutočniť, p. Hrdlík 
navrhol, aby p. Frajka prestúpil do iného klubu, 

− medzi členmi prebehla diskusia na túto tému,  
− p. Fabšičová uviedla, že vzhľadom na súčasnú situáciu nepodporuje poskytnutie podpory to-

muto klubu, keďže nesplňuje svoje povinnosti a v požiadala o hlasovanie za tento návrh. 

− Hlasovanie:  
Za:  2 hlasy    Proti: 0    Zdržal sa: 1 

 

Ku bodu č. 5 

− p. Fabšičová informovala o navrhnutom kľúči pridelenia financií pre členov DVS a navrhla 
vyčleniť sumu vo výške 3% z rozpočtu DVS, čo predstavuje 9 000 €, 

− nasledovalo hlasovanie ohľadom schválenia prerozdelenia sumy 9000 € medzi riadnych čle-
nov DVS, podľa Smernice č. 18, s platnosťou od 1.6.2023, 

− Hlasovanie:  
Za:  3 hlasy    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 
Ku bodu č. 6 

− p. Krist oboznámil opodstatnenosť tykajúcu sa tohto bodu, ktoré vyplývali z emailovej komu-
nikácie zaslanej členom VV p. Hrdlíkovi, 

− p. Hrdlík potvrdil, že bol oboznámený s danou témou a následne prebehlo hlasovanie za dop-
latenie mzdy p. Fabšičovej od 1.1.2023 vo výške 400 € mesačne 

− Hlasovanie:  
Za:  2 hlasy    Proti: 0    Zdržal sa: 1 

 

Ku bodu č. 7 
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− p. Fabšičová všetkých prítomných informovala o doručení výpovede od sl. Štellerovej a po-
prosila aby sa k danej veci vyjadrila. sl. Štellerová stručne uviedla, že jej výpoveď má osobné 
dôvody a nešpecifikovala ďalšie podrobnosti, 

− p. Fabšičová ďalej informovala o plánovanom stretnutí, ktoré sa uskutoční na pôde MŠVVaŠ, 
na ktorom sa zúčastnia dvaja zástupcovia DVS spolu s p. Dedíkom, generálnym riaditeľom 

sekcie športu, a prítomná bude aj p. Zuzana Stavrovská, komisárka pre osoby so zdravotným 
postihnutím. Doplnila, že na tomto stretnutí plánujú diskutovať o novom znení zákona 

o športe a rovnako aj o diskriminácií v súvislosti s vyplatením odmien za 24. letnú Deaflym-
piádu. 

 
Uznesenia prijaté členmi VV DVS 

VV schvaľuje 

č. 06/23 Vylúčenie cyklistického klubu Firefly. 

č. 07/23 Neposkytnutie podpory klubu ŠKN Hlohovec z dôvodu neplnenia povinností. 

č. 08/23 Dotáciu členov DVS vo výške 3% z rozpočtu DVS, čo predstavuje 9 000€.  

č. 09/23 Doplatenie mzdy p. Fabšičovej vo výške 400 € mesačne od 1.1.2023. 

 

VV ukladá úlohy 

č. 10/23 Napísať správu z cesty na pohreb deaflympionika Adriána Babiča v roku 2021. 

Zodpovedný: p. Birka, p. Štefek    Termín: do 18.6.2023 

 

 

 

 

zapísala: Andrea Štellerová, odb. asistentka .......................................... 

 

korigoval: Milena Fabšičová, poverená výkonom funkcie GS ............................................ 

 

V Bratislave, 30.6.2023 

 

 

 

 

 

 


